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Zápis z členské schůze KCHHMO, z.s. Domašov u Brna 25.3.2023 

 

1. Zahájení členské schůze KCHHMO z.s. 

 Předseda přivítal v 10:25 přítomné členy klubu a přednesl program členské schůze. 

Dále probíhá volba řídícího schůze, volba zapisovatele, pracovního předsednictva, 

návrhové komise, skrutátorů a ověřovatele zápisu. 

a) ŘÍDÍCÍ SCHŮZE:    P. Novotný 

b) ZAPISOVATEL:    Z. Čechová  

c) PRACOVNÍ PŘEDSEDNICTVO: přítomní členové výboru 

d) NÁVRHOVÁ KOMISE:  L. Svobodová, MVDr. J. Dvořák, P. Latinová 

Mičulková 

e) MANDÁTOVÁ KOMISE:   H. Svobodová, A. Brůžková, M. Cerman 

f) OVĚŘOVATEL ZÁPISU:  D. Munžilová, J. Kopřiva 

g) SKRUTÁTOŘI:    členové mandátové komise 

HLASOVÁNÍ: vše schváleno všemi hlasy 

2. Schválení předneseného programu schůze. 

HLASOVÁNÍ: vše schváleno všemi hlasy. 

3. Zpráva mandátové komise 

 Hlasovat může přítomných 62 členů. 

4. Zprávy funkcionářů klubu o činnosti klubu za období 2022 

 PŘEDSEDA KLUBU: Zprávy funkcionářů uvedené ve zpravodaji. 

Předseda P. Novotný klubu dále poděkoval především sponzorům, kteří přispívají na 

klubové akce. Dále popřál všem jubilantům. Poděkoval všem úspěšným vůdcům 

klubových plemen, kteří reprezentovali naše plemena na zkouškách a výstavách v ČR 

i zahraničí.  

 JEDNATEL KLUBU: Zpráva jednatelky Z. Čechové přednesena ve zpravodaji. 

Jednatelka přeje členům úspěšnou kynologickou sezónu. Dále krátce hovoří k úrovni 

plemen zaštítěných klubem a připomíná nutnost udržet typické lovecké vlastnosti 

a povahy, které by měly být pro naše plemena typické. Děkuje členům za podněty 

k tématu změny chovných podmínek a uvádí, že výbor i chovatelská rada postupně 

tyto podněty zpracovávají.  

 PORADCE CHOVU NDO, PP, SHO: J. Kopřiva nyní je narozeno 5 vrhů NDO v počtu 35 

štěňat a dalších 5 fen je nyní nakryto. Ostatních plemen SHO ani PP zatím není 

hlášeno krytí ani vrh štěňat. 

 PORADCE CHOVU MOK, MOD, STA: S. Lepičová všechny vítá a uvádí, že za minulý rok 

je uvedena zpráva ve zpravodaji a doplňuje aktuální výsledky DKK: DKK 45x A, DKK B 

16x, DKK C 2x, DKL A 30x. Informuje, že  zahraničí vycházejí DKL horší. OCD 

kontrolováni 2 jedinci s výsledkem negativní. Uvádí, že monitoring DKK je u 
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hrubosrstých plemen rozpracován a bude o něm hovořit předseda CHR. Předává 

informace ohledně špatných výsledků DKK u plemene MOD. U dvou jedinců 

diagnostikován stupeň DKK E. Jedná se o psa a fenu z českého chovu, kteří z důvodu 

postižení nebudou do chovu zařazeni.  

Žádá členy o využívání elektronické komunikace přes klubový web, kdy by každý 

chovatel měl samostatně toto využívat. Aktuálně je několik vrhů MOK, hlášeno 7. 

Doklad o hlášení vrhu pro plemennou knihu se musí nadále posílat poštou. 

Elektronické zasílání je v jednání s PK. 

 VÝCVIKÁŘ. Pavla Latinová Mičulková přivítala členy. Děkuje všem, kteří se věnují 

lovecké kynologii a předvádějí své psy na zkouškách a poblahopřála všem 

nominovaným a poukázala na klubová ocenění, které budou předány. Uvádí, že nás 

čekají klubové akce, které jsou pořádané na vysoké úrovni a bohužel nebyly doposud 

naplněny. Mrzí ji, že mnoho členů nevyužije klubové akce pro předvedení jejich 

jedinců. Apeluje na udržení vloh našich loveckých plemen. Těší jí účast na FT, které 

jsou pořádány v Nivnici. Zve členy na první ročník Memoriálu MVDr. Fr. Šimka, který 

je zajištěn rovněž na vysoké úrovni. Zve členy na KLZ - Memoriál Vl. Černého do 

Náchoda a na klubový FT do Mimoně. V letošním roce bude naše nejvyšší klubová 

akce Memoriál Prof. Jaroslava Svobody. Propozice jsou zveřejněny a je možné se již 

na tuto akci hlásit. Na MJS bude moci startovat pouze 20 psů a uzávěrka je 

s ohledem na výběr psů ve větším předstihu před samotnými zkouškami. Hovoří i o 

klubové akci v září, kdy proběhne víkendová akce KPZ a KZV ve Svrkyni na Praze – 

západ, která bude dobře připravená v dobře zazvěřené honitbě. Hovoří o ocenění a 

vyzdvihuje dvojici Davida Tomáše a Hectora Bertoni Prague, kteří reprezentují naše 

plemena na vysoké úrovni. Výcvikářka dále žádá členy o nabídku možností 

uspořádání klubových zkoušek. Přeje pro nastávající sezónu mnoho kynologických 

úspěchů.  

 EKONOM A MATRIKÁŘ. H. Svobodová přivítala členy. Zpráva přehled hospodaření 

uvedena ve zpravodaji. V letošním roce bude určitě nákladnější uspořádat zkoušky 

kvůli stoupajícím cenám zvěře. Klub s tímto počítá a má finanční rezervu na tyto 

výdaje, aby úroveň klubových zkoušek byla zajištěna. 

Stav loňského hospodaření je +38¨444,- matriky je nyní 643 členů. Zájem o členství 

v klubu roste. Děkuje všem za včasné hrazení poplatků. 

Klubový web: hovoří o spuštění nového klubového webu, kdy změny a komplikace se 

řeší průběžně a bude určitě pro zjednodušení fungování v klubu. Děkuje za zpětnou 

vazbu ohledně možných chyb, které uživatelé najdou, aby mohly být včas 

odstraněny. Děkuje všem, kteří s klubovým webem pomáhají.  

Hana Svobodová předává slovo Petrovi Novotnému, který žádá o schválení o Návrhu 

hospodaření klubu za rok 2022. Petr Novotný dává hlasovat. 

HLASOVÁNÍ: schváleno všemi hlasy  
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 SPRÁVCE MAJETKU: M. Cerman všechny zdraví. Uvádí, že k letošnímu výročí 30-ti 

letům klubu byly vyrobeny klubové hrnečky, které jsou k zakoupení. Nabádá všechny 

pro nákup materiálů a nabízí darem klubové kalendáře.  

 KOORDINÁTOR VÝBĚRU DO CHOVU. M. Touš přednáší svou zprávu za rok 2022. 

V loňském roce proběhlo 5 výběrů do chovu. 4 x při klubové akci (ČS, KV, SV, KV) 1 x 

samostatně. Na VDCH  bylo posouzeno 166 psů, vybráno 153 psů, nevybráno 13 

jedinců. Pro rok 2023 plánujeme 4 VDCH. Jeden již proběhl dnes při ČS. Další VDCH 

bude 17. 6. při SV v Náměšti, 13. 8. při KV v Zákupech a samostatně v 22.10. Keblově. 

Informace a přihlašování i platbě je na webu.  

 VÝSTAVNÍ REFERENT: L. Svobodová ve stručnosti informuje o výstavách. První 

výstava bude již tradičně Speciální výstava v Náměšti na Hané 17. 6. 2023. 

Vyzdvihuje účast prezidenta FCI T. Jakkela, který přijal pozvání pro posuzování 

plemene MOK na tuto výstavu. HO bude posuzovat Bc. A. Brůžková, která byla 

navržena za zesnulého p. Stanovského. V létě bude následovat dvoudenní výstava 

v Zákupech, kdy v sobotu proběhne již tradiční sdružená výstava spolu s VOK, VOD, 

plemeny setrů a POI. V neděli proběhne samostatná klubová výstava s titulem 

klubový vítěz. Na tuto výstavu přijali pozvání rozhodčí ze zahraničí -Slovenska, Anglie 

a Španělska. Této akci bude předcházet klubový FT. Všechny srdečně zve na tyto 

akce.   

 PŘEDSEDA CHOVATELSKÉ RADY. V. Veselý informuje o tom, že ve zpravodaji nebyla 

uvedena zpráva CHR, a to z důvodu, že většinu zprávy předsedy CHR přednesou 

poradci chovu a koordinátor VDCH. Z jeho pohledu je zbytečné vytvářet duplicity 

ohledně zpráv. Dále V. Veselý navazuje na slova jednatelky a výcvikářky, kdy bychom 

se měli zabývat především povahou a loveckými vlastnostmi našich klubových 

plemen. Uvádí, že prozatím nedošlo k naplnění úkolů CHR, kdy se podklady pro 

úpravu podmínek chovnosti předloží CHR výboru klubu do 30.6. Jedná se o 

především o plnochrupost u STA, monitoring či povinnost DKL, OCD u MOK a DKK u 

hrubosrstých ohařů a dále se bude zabývat otázkou ohledně povah psů. 

 PŘEDSEDA REDAKČNÍ RADY. Anna Veselíková je z dnešní ČS omluvena. Předseda 

odkazuje na její zprávu, která je uvedena ve zpravodaji.  

5. Zpráva dozorčí rady klubu za rok 2022 

A. Brůžková uvádí, že zpráva DR byla uvedena ve zpravodaji. Je ráda, že na činnost 

klubu nebyla obdržena žádná stížnost a výbor klubu pracuje dobře. Děkuje H. 

Svobodové a jejím spolupracovníkům za nový klubový web. Děkuje všem přítomným 

za účast. 

6. Udělení klubových vyznamenání. 

Odprezentováno a předáno předsedou Petrem Novotným a výcvikářkou Pavlou 

Latinovou Mičulkovou: 

 Vůdce roku – D. Tomáš 

 Psi a Feny roku 

- Hector Bertoni Prague (MOK – pes) 



Členská schůze KCHHMO z.s. 25.3.2023 Domašov u Brna 

- Piaf Vives Bohemia (MOK – fena) 

- Ziki z Plzínů (NDO – pes) (majitel nepřítomen, předá M. Blažek) 

- Veda z Plzínů (NDO – fena) (majitel nepřítomen, předá M. Blažek) 

- Nick z Tismenic (MOD – pes) (majitel nepřítomen, bude zasláno) 

- Etna z Tałchejow (MOD – fena) 

- Agripa ze Stříbrných dolů (PP – fena) 

- Dorka Danibull (SHO – fena) 

 Vůdcovské odznaky 

Bronzový – P. Bracková, Dr. Vl. Gergely (omluven) 

 Čestné uznání klubu: P. Latinová Mičulková, Z. Heuslerová, Z. Čechová 

7. Schválení plánu činnosti a hospodaření klubu na rok 2023 

 Plán činnosti uveden ve zpravodaji a přednesen Pavlou Latinovou Mičulkovou. 

Předseda dává hlasovat o plánu akcí. 

HLASOVÁNÍ: schváleno všemi hlasy 

 Návrh hospodaření na rok 2023 byl zveřejněn ve zpravodaji a přednesen Hanou 

Svobodovou. Předseda dává hlasovat o návrhu rozpočtu. 

HLASOVÁNÍ: schváleno všemi hlasy 

8. Aktualizace klubových dokumentů. 

 Jednatelka prezentuje změny v zápisním řádu a zpracované a schválené výborem, 

které jsou formálního charakteru) členům předloženy na vytisknutých dokumentech 

a jsou přílohou tohoto zápisu) a uvádí, že výbor pracuje na zpracování podnětů pro 

úpravy podmínek chovnosti a úpravu dalších klubových dokumentů (provozní řád). 

Dále hovoří o změnách v metodice VDCH, kde schválené změny formálního 

charakteru byly členům rovněž předloženy a jsou přílohou tohoto zápisu. P. Novotný 

uvádí, že tyto změny odsouhlasil výbor, a ten dává tyto změny členům na vědomí.  

9. Různé, Diskuze 

 Petr Novotný – hovoří o tom, že letos slavíme 30. let výročí klubu. Uvádí, že si váží 

členů, kteří celých 30 let jsou klubu věrni a pravidelně se schůzí účastní. Dále děkuje 

všem členům výboru, kteří pro klub pracují. Uvádí, že 11 lidí, kteří mají 

spolupracovat, je někdy nelehké koordinovat, ale že spolupráce probíhá výborně a 

všem děkuje.  

 P. Chalupa – by rád všechny pozval na okres Ústí nad Orlicí, kdy budou pořádat ku 

příležitosti 100 let ČMMJ a 30 let klubu Memoriál Prof. J. Svobody. Děkuje P. 

Novotnému za vedení výboru klubu. Prezentuje, že Memoriál je dobře připraven. 

V loňském roce ve stejných terénech proběhly okresní VZ, které byly na velmi vysoké 

úrovni. Na zkouškách se bude lovit pernatá i srstnatá zvěř. Lesní práce proběhne 

v náročnějších terénech horské oblasti. Vodní práce je v terénech, kde je možno 

vypustit a umožnit psům předvést práci na živé kachně. Kvalitní ubytování je rovněž 
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zajištěno a je na dobré úrovni. Všechny zve a těší na setkání při této kynologické 

akci.  

 Z. Čechová – zve na dvoudenní klubovou akci KPZ a KZV. Tyto klubové akce by měly 

být pěkně připraveny a na podzimních zkouškách se bude lovit jak pernatá tak 

srstnatá zvěř. 

 J. Navrátil – upozorňuje redakční radu, kdy člen p. P. Rohon je již po smrti. Žádá 

matriku jeho vyřazení. H. Svobodová uvádí, že vzhledem k čestnému členství, kdy 

členové jsou oproštěni od platby členských příspěvků, je nutné informovat matriku 

klubu o těchto událostech.  Dále J. Navrátil hovoří k nutnosti zajistit zvěř na klubové 

zkoušky pro adekvátní přezkoušení psů. 

 L. Svobodová – hovoří ohledně fotografů a sponzoringu klubových akcí. Děkuje 

všem, kteří podporují klubové akce. Jakékoli sponzorství na klubové akce je vítáno. 

Dále žádá všechny, kteří se v amatérské či poloamatérské rovině věnují 

fotografování, kteří by měli zájem fotografovat na klubové akci. Klub rád podpoří 

v podobě cestovného, stravného apod. tyto fotografy, abychom měli dokumentaci 

klubových akcí. 

 D. Kotásková – chovatelka CHS Anima Nostra, vznáší dotaz na VDCH, kdy v loňském 

roce absolvovali VDCH v Zákupech u p. Buby. Vznáší dotaz, zda by bylo možné 

zveřejňovat jméno rozhodčího, který bude posuzovat VDCH předem. Reaguje 

A. Straňák, který namítá, že zveřejňovat jméno rozhodčího, který psa posuzuje, není 

nutné, jelikož když na VDCH pes má, tak nehraje roli ten, kdo ho posuzuje. D. 

Kotásková reaguje. Že to není kvůli vybrání psa, ale kvůli chování rozhodčího. P. 

Navrátil se namítá, že rozhodčí by měl vše nahlas říci. Reaguje V. Veselý a popírá, že 

by viděl nekorektní chování p. rozhodčího P. Buby. Nabádá chovatele, aby své psy na 

VDCH připravili a všichni si uvědomili, zda psa, který se bojí, do chovu opravdu 

chceme. S. Rafaj, souhlasí s D. Kotáskovou a názorem na chování p. Buby, které 

považuje za nevhodné.  

P Novotný dává hlasovat o zveřejňování jmen rozhodčích, kteří budou provádět 

VDCH předem.  

HLASOVÁNÍ: PRO  19, PROTI ZVEŘEJNĚNÍ 39. Jména rozhodčích nebudou předem 

zveřejňována.  

10. Zpráva mandátové komise 58 přítomných členů. 

11. Schválení usnesení – předneseno Lucií Svobodovou. 

Předseda dává hlasovat o schválení usnesení 

HLASOVÁNÍ: schváleno všemi hlasy 

12. Závěr. Schůzi ukončil Petr Novotný poděkoval za účast a popřál všem úspěšnou 

kynologickou sezónu a provolal KCHHMO z.s. a klubovým plemenům ZDAR. 

 

Zapsala Z. Čechová 


